

تعميم
GACA Circular

To:

All air carriers operating from/to the airports of Saudi Arabia.

إلى:
جميع شركات الطيران العاملة (من/إلى) مطارات المملكة العربية السعودية.

Subject:

The necessary precautions and protections to prevent the outbreak of the new Corona Virus COVID-19) in the meantime.

الموضوع:
الإجراءات المتخذة والاحتياطات الاحترازية اللازمة لمنع تفشي فيروس كورونا الجديد (COVID-19) في الوقت الراهن.

Reference:

- Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

المرجع:
المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Background:

Under the efforts which have been taken by the government entities of Saudi Arabia toward the necessary precautions and protections to prevent the entrance of the Corona Virus (COVID-19) to the Kingdom. Therefor some mandatory preventive measures are compelling on all air carries coming to the kingdom airports.

نبذة:
في ظل الجهود المتخذة من قبل الجهات الحكومية بالمملكة حيال الإجراءات والاحتياطات الاحترازية اللازمة لمنع دخول فيروس كورونا (COVID-19) للمملكة، فقد تم وضع بعض الإجراءات الوقائية الملزمة على شركات الطيران القادمة للمملكة.

Instructions:

- All carriers must make sure of sterilizing and fumigating their aircraft frequently by them directly or through the entities that they have the aircraft cleaning contract with to prevent the transfer of the new Corona Virus (COVID-19) or any other virus, between the passengers or the aircraft crew.

التعليمات:
١- يجب على كافة الناقلات التأكد من تعقيم ورش طائراتهم وبشكل مستمر من خلال الناقلات بشكل مباشر أو من خلال الجهة المتعاقد معها من قبل الناقلات للقيام بأعمال النظافة للطائرات لمنع انتقال فيروس كورونا الجديد (COVID-19) أو أي فيروس آخر.

Attachment(s):

Nil.

المرفقات:
لا يوجد

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي

A.P of the President of General Authority of Civil Aviation
for Economic Policies and Air Transport



Mohammad O. Al-Otaibi